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Chmelař: Dělej, vrať se, chybí tomu vedení!
infovojna.bz/article/chmelar-robo-vrat-sa-chyba-tomu-vedenie

Politický analytik, historik, bývalý vysokoškolský pedagog a poradce
předsedy vlády SR Eduard Chmelár ve svém článku poukazuje na
to, jak nepřítomnost zraněného premiéra Roberta Fica (Směr-SSD)
po atentátu na jeho osobu v těchto náročných časech negativně
ovlivňuje způsob fungování vlády a koalice. .
Z vývoje posledního období jsem dospěl k závěru, že to, co
potřebuje Slovensko nejvíce, není ani tak abstraktní smír (toto téma
se bude postupem času stále více zneužívat a obě strany si budou
vyhazovat na oči, kdo a čím ho porušuje) jako dříve
celospolečenskou dohodu o společných pravidlech pro všechny.
Ukazuje se totiž, že každá názorová bublina žije v jakémsi
paralelním vesmíru, ve kterém platí jiný výklad hodnot, jiné chápání
pojmů, jiné příčiny a následky dějů, ba možná i jiné fyzikální zákony.
Neumíme se shodnout prakticky na ničem.

To, že je současná opozice nesmírně pokrytecká až hysterická, mě
nenaplňuje důvěrou v její úmysly. Dalo by se například racionálně
diskutovat o jejích obavách, zda se některá opatření nepřeženou –
přiznám se, že takové obavy mám i já. Ale nedá se debatovat s
někým, kdo neuznává čistá fakta a deformuje je do extrémně
ideologické dezinterpretace. Z toho, co opoziční politici vykřikují a
čím straší veřejnost, by zahraniční pozorovatel mohl snadno nabýt
pocitu, že zde lidé žijí v nějaké krvavé tyranii, že zde panuje strach
shromažďovat se, že lidé nemohou svobodně říci svůj názor nebo
jsou nebodaj pronásledováni, vězněni a mučení. Nakonec takto
nějak vykresloval atmosféru na Slovensku předseda SaS Branislav
Gröhling, který zcela vážně vykřikuje, že je zde totalita a Fico je
diktátor. Každý příčetný člověk, který rozumí významu jednotlivých
pojmů, si umí střízlivě vyhodnotit, zda se dá politická situace u nás
opravdu takto charakterizovat. Potom se nedivme, jak se na základě
takových falešných zpráv obraz Slovenska v zahraničí démonizuje.

https://www.infovojna.bz/article/chmelar-robo-vrat-sa-chyba-tomu-vedenie
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Naposledy se dala takto zneužít švédská klimatická aktivistka Greta
Thunbergová, která se v úterý nečekaně zúčastnila bratislavského
pochodu politických nevládek Za svobodu a demokracii. Toto chudák
pravděpodobně vůbec netušilo, kde se nachází, jinak by sotva
kráčela bok po boku s obhájci genocidy v Gaze, protože ji teprve
před měsícem zatkla švédská policie v Malmö právě za účast na
propalestinské demonstraci. Tato dezorientovaná dívka si nechala
namluvit, že vláda na Slovensku odstranila svobodu médií, ačkoli
všechny, včetně veřejnoprávních, jsou v rukou současné opozice.
Ale to už Gretě neřekli, stejně ani to, že hudebníci Symfonického
orchestru Slovenského rozhlasu odmítli účinkovat na zpolitizovaném
"Koncertě pro RTVS", který připravovalo na svou podporu
Machajovo vedení telerozhlasu spolu s Pohoda festivalem Michala
Kaščáka. Rudé deníčky zaváděly, když eufemisticky napsaly, že
koncert byl prý jen „přeložen“, ale klobouk dolů před statečnými
umělci, kteří se odmítli zúčastnit této frašky.

Pozoruhodné jsou důvody tohoto protestu proti údajné likvidaci
svobody a demokracie na Slovensku, které uvádějí organizátoři
pochodu. Je jím prý zrušení speciální prokuratury, které nakonec
Evropská komise vyhodnotila, že je v pořádku. Potom údajné změny
naší zahraničněpolitické orientace a příklon k ruskému agresorovi,
což jsou vysloveny bludy, které vyvrací realita i konkrétní kroky. No a
samozřejmě změny v RTVS, ačkoli ty se nijak netýkají okleštění
svobody projevu, ale naopak její rozšíření i na ostatní relevantní
názorové skupiny. Všechno jsou to vyfabrikované nesmysly, ale už je
nemůžeme brát na lehkou váhu, neboť byl jimi podle vlastní
výpovědi motivován atentátník na premiéra Fica. Takže o co vlastně
jde?

Je nesnesitelné, jakým způsobem Machajovo vedení a stále menší
hrstka redaktorů, kterým teče do bot, každodenně zneužívají
veřejnoprávního vysílání ke své politické kampani. Třeba to co
nejdříve ukončit. Svobodu projevu neohrožuje vláda, ale takoví
političtí aktivisté v médiích, kteří se doslova zabarikádovali v RTVS,
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brání se pluralitnímu vysílání a označují ho za ohrožení vlastní
svobody. Proto ze sebe v poslední době začali zcela vědomě dělat
martýry a podle mého názoru úmyslně porušují zákon, aby druhou
stranu vyprovokovali k zásahu a mohli se označit za oběti represí.

Například před dvěma týdny si Michal Havran pozval do pořadu
výlučně moderátory jedné názorové sekty (Richarda Dírera, Janu
Krescanko Dibákovou a Václava Moravce). Bylo by to zábavné,
kdyby to nebylo tak strašné svědectví o neschopnosti těchto
namyšlených lidí považovat jiné názory než vlastní za rovnocenné.
Šlo mě potrhat smíchy, když se tyto postavičky s narcistickou
poruchou sami označily za „mediální elitu“, která označila diváky za
nějaké nevděčné tvory nechápající, že oni (rozuměj privilegovaná
kasta moderátorů) „zvěstují pravdu“ (sic!) těm „méně vzdělaným“.
(Jana Krescanko Dibáková)... Promiňte, ale tady normálně ztrácím
slova. Kdyby to řekli nějací světoznámí akademici (ale právě ti to
nikdy neřeknou, protože mají v sobě pokoru před poznáním), snad
bych se nad tím na okamžik zamyslel, ale pokud mi o pravdě a
vzdělanosti káží polovzdělaní louzří, musím důrazně protestovat.

Cílem žurnalistiky totiž není zvěstovat pravdu, to je první základní
omyl, ale poskytnout všechny relevantní informace, na jejichž
základě si bude moci čtenář, divák nebo posluchač vytvořit vlastní
kompetentní názor. Žurnalistika nesmí uzavírat komunikaci, protože
pravda se rodí v dialogu, ne v kázání. Už jen za takovou neznalost
základních principů bych takové lidi vyhodil, protože s takovými
postoji nemají v médiích co dělat, natož ne v těch veřejnoprávních.
Navíc je opravdu zoufalé, pokud se právě takoví hlupáci ohánějí
vzdělaností. Václav Moravec tam například přinesl knihu Ericha
Fromma Strach ze svobody a zahlásil, že Fromm v ní předpověděl
nástup diktátora Putina.

Neuvěřitelné, co všechno snese obrazovka. Jelikož Fromm patří
mezi mé nejoblíbenější myslitele a prostudoval jsem všechna jeho
filozofická i psychologická díla, mohu s plnou vážností vysvětlit, že to
nebyl žádný povrchní liberální aktivista. Podstatou té knihy je něco
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zcela jiného. Fromm v ní analyzoval psychologické kořeny
totalitárního myšlení. Upozorňoval, že ve společnosti, kde si každý
myslí totéž, nemá svoboda myšlení žádný význam. Byl to pronikavý
kritik kapitalistické společnosti, ve které by se našli její dnešní
přívrženci. Podobně se zesměšnila důležitě se tvářící Krescanko
Dibáková, která tam šermovala v progresivních kruzích populární
knihou Juraje Buzalku Postsedliaci a tvrdila, že on nám všechno o
Slovácích \"odborně vysvětlil\". Buzalkův text nelze ani při znásilnění
mysli označit jako odborný, je to dost primitivně napsaný hejterský
pamflet, který odporuje základním poznatkům sociologie a
historiografie. Nakonec, z elementární neznalosti slovenských dějin
jsem usvědčil Buzalku ZDE :

Od té doby mě nenávidí a vybavuje si to se mnou namísto
racionálních argumentů osobními útoky, což jen podtrhuje, že tím
postsedlákem je ve skutečnosti on (čemu až kouzelně odpovídá jeho
neschopnost mluvit spisovným jazykem), ale to je jeho osobnostní
vizitka. Ale všechno, co o něm je třeba vědět, je to, že to není
seriózní sociální vědec, ale zarážející omezený progresivistický
ideolog a doporučit ho na dozvědění může jen stejně omezená
osoba jako je Jana Krescanko Dibáková.

Podobně se však tito pokrytci chovají i na jiných frontách. Včera mě
pobavila nové téma, které si našel Deník N – prý novináři z deníku
Pravda si stěžují na cenzuru. Deník Pravda mi je ukraden. Mám
vyšší četnost svých statusů než celý jejich náklad a kromě toho už
dávno to nejsou levicové noviny. Ale musím se smát, když právě
dnes mluví o cenzuře. Brutální cenzura tam byla ve skutečnosti za
minulé vlády. Zeptejte se, jak vyhodili známého komentátora Petra
Javůrka jako špinavý hadr, který se od té doby zatrpklo protlouká
životem. Jak zasahovali do obsahu i témat komentářů. Mnozí
publicisté včetně autora tohoto textu tam byli od vypuknutí války na
Ukrajině označeni za nežádoucí. Nikdo se jich tehdy nezastal. A
právě oni, kteří si v tom všem zašpinili ruce, dnes jdou vyplakávat,
že někdo udělal konec jejich zaujatosti?

https://www.facebook.com/ChmelarEduard/posts/667005578805001
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Podívejte se, co vyvádí Mária Kolíková. Osoba, která je přímo
politicky zodpovědná za protiústavní umlčování nepohodlných médií,
za protiprávní věznění opozičních představitelů, za smrt několika lidí,
za potlačování práva na shromažďování a omezování osobní
svobody milionů lidí, má tu drzost vykřikovat o policejním státě?! Ne,
nedovolím vám zapomenout na to, co bylo skutečným obdobím
nesvobody, kdy jste poctivé lidi vyhazovali z práce, paranoidně je
obviňovali z vlastizrady, vystavovali je na pranýř za vydatné pomoci
Esetu, politicky je pronásledovali, zavírali a mučili, když jste šířili
strach a dohnali lidi k tomu, že se začali bát víc vás než návratu
Roberta Fica. Lidé jako Naď, Kolíková, Mikulec či Hamran se už
nikdy nesmějí dostat k moci a pokud to bude nutné, musí být vůči
jejich zločinům vyvozena trestněprávní odpovědnost, neboť pokud
ne, nebudou to chápat jako spravedlnost, ale jako naši slabost a
buďte si jisti, že oni nebudou váhat pokračovat v tom, v čem začali.

A když už se opravdu nemají čeho chytit, vymyslí si nějakou bulvární
kauzu, jako je ta současná s vládním speciálem, který letěl na fotbal
do Frankfurtu... Takhle. V první řadě to považuji za nešťastně
odkomunikované. Je nedůstojné, pokud se vládní politici vymlouvají
na to, že šlo o pracovní cestu a že jejich cílem bylo vlastně setkání
se členy belgické vlády a primátorem Frankfurtu nad Mohanem ...
Prosím vás, k čemu je dobré takové zavádění. Všichni vědí, že jste
tam šli za fotbalem, nepovažuji to za nic špatného a měli byste to
čestně přiznat, neboť pravda osvobozuje. To za prvé. Namísto
zamlžování si raději vysvětlíme kontext.

Pokud zde někdo někdy zneužíval vládní speciál, tak to byl Andrej
Kiska při svých pravidelných letech do Popradu nebo Zuzana
Čaputová, která si na výlet do Prahy vzala s sebou na palubu
spřízněných herců, hudebníků a aktivistů z nevládek. Tehdy jste byla
ticho, milá média a opozice nebo jste to dokonce hájili. Ale Kiska
nelétal jen na víkendy za manželkou. I on letěl vládním speciálem is
celou pereputí na mistrovství Evropy ve fotbale v roce 2016. Ani
tehdy nikdo neprotestoval. A proč by také. Na mezinárodní sportovní
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akce se odjakživa chodilo reprezentovat. Prezident měl pracovní
povinnosti v Bruselu, premiér je zraněný, tak kdo jiný měl tu delegaci
vést jako zastupující předseda parlamentu? Tím spíš, že na
mistrovství Evropy v Německu byly fandit svým mužstvům i
maďarský premiér, český premiér či rumunský premiér a nikdo se
nad tím nepozastavoval.

Chápu, že tyto věci se těžko vysvětlují a nedivím se, že téma
otevřely právě demagogické červené deníčky a mistr populismu
Matovič. Ale je třeba se lidí zeptat, zda opravdu chtějí, aby naši
představitelé státu nechodili povzbuzovat naše sportovce, zda chtějí,
aby vládní limuzíny vyměnily za levné škodovky nebo veřejnou
dopravu, jinými slovy, zda chtějí, aby Slovensko reprezentovala
chudoba, průměrnost a nenápadnost. Totéž se týká doživotní renty
pro premiéra. Už mě ani nepřekvapilo, že se kormidelníka Lodě
bláznů pokusil překonat v populismu Michal Šimečka, když zahlásil,
že k čemu se posiluje ochranka premiéra, když mu během atentátu
nepomohla. Obludnější demagogii jsem už dávno neslyšel. Chce tím
říci, že premiér se má vzdát ochranky, abychom ušetřili, ano? A k
čemu nám je Prezidentský palác, když hlavu státu můžeme
nasáčkovat do garsonky, to teprve ušetříme! Nezapomeňme vzít
limuzínu i místopředsedovi parlamentu Šimečkovi, vždyť ať se vozí
za vlastní, a ne jako papaláš... Chce-li někdo postupovat touto
logikou, ať mi vysvětlí, nač bychom měli platit doživotní rentu
relativně mladé ženě, kterou někdo vystrčil na pět let do politiky, a ne
muži, který dvě desetiletí sloužil v nejvyšších ústavních funkcích a
po odchodu do politického důchodu prakticky nemá šanci normálně
se zaměstnat.

Pokud na to někdo odpoví, že by neměla existovat ani renta, ani
ochranka, ani vládní paláce a že tohle všechno je papalašismus,
prosím. I takto k tomu může přistupovat, jen ať si nejprve přečte
pamflet Bertolda Brechta „Mír chatrčím, válku palácům“. Já si však
myslím, že mnohem rozumnější cestou je zvyšovat nároky na
samotnou politiku. V tomto směru má i vládní koalice co dohánět.
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Nemůže se divit rostoucí nespokojenosti lidí, kteří toto všechno
zvenčí pociťují tak, že vládní koalice se zabývá více sama sebou než
problémy občanů, že řeší více to, kdo, kde a za kolik, než to, co
očekávají lidé a kvůli čemu ji volili. Hádkami o parlamentní funkce a
vlastní benefity to opozici jen usnadňuje. Ale lidé potřebují vidět
výsledky, které to usnadňují jim. Jinak vláda promrhá důvěru špatnou
komunikací. Až teď je vidět, jak moc chybí v těchto náročných
časech Slovensku premiér...

Zdroj: Facebook Eduard Chmelár / InfoVálka

Zobrazit další

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na
požádání orgánů činných v trestním řízení poskytnout jim všechny
informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše
příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší
stránce nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit
skutkovou podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním
zákoně. Mezi takové příspěvky patří komentáře rasistické,
podněcující k násilí nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy
pleti, jazyka, víry a náboženství, politického či jiného smýšlení,
národního nebo sociálního původu, příslušnosti k národnosti nebo k
etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi
nebudeme tolerovat hrubé urážky mezi diskutujícími, vzájemné
osočování se a používání vulgarismů.

https://www.facebook.com/photo?fbid=872137628291794&set=a.475941007911460
javascript://
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Občan Svobodný23.06.2024 12:42:09
Koalice je bez Fica zcela PAralyzovaná neschopná nehybná
neaktivní a ztracená.

Jméno Příjmení23.06.2024 13:41:27
Tak potom nač se volí 76 poslanců. Když stačí zvolit
jednoho a jeho zástupce. Ostatní jsou tam na hovno
nesvépravné telce.

Petr Gross23.06.2024 16:37:14
Fico??? Předseda vlády má být latentní /skrytý/
submisivní /poddajný/ pupusik jako Moncici??? :)

Petr Gross23.06.2024 16:39:49
Apropo v BA mají největší zelnou hlavu velikosti
naší galaxie...Hadejte kdo to je??? :)

Munir Guirguis23.06.2024 13:51:03
"...JAK TO BUDE POTŘEBNÉ, musí být vůči jejich zločinům
vyvozena trestněprávní odpovědnost..." Zajímavá myšlenka.

Chu Yo23.06.2024 13:57:06

Jak zmínil Štefan Harabin v jedné z pořadů na IV. Kdoví, že co
všechno bylo za odstavením Fica od kormidla (v Handlové)?!?!?
Vzpomínal i vnitrostranický puč...

https://www.inenoviny.sk/wp-content/uploads/2024/06/photo_2024-06-16_21-45-56.jpg
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Aleš Daniely23.06.2024 15:28:42
Vychádza mi z doterajšieho, že Kaliňák starší nemá na riadenie
koalície nervy. Nebaví ho to, ani na to, sorry, nemá. V
rozhovoroch je defenzívny, chápem, že má aj strach, má rodinu,
deti. 

 Pookrial, keď Fico oznámil, že sa na prelome jún/júl chce vrátiť.
Už som kdesi písal, že keby Fico ostal nedajbože PN napr. do
konca roka, môžu ísť do hája. Čo s tou návštevou Číny?! O tom
sa viac nehovorí. Mali tam ísť teraz v júni. Nemôže to byť
postavené všetko len na Ficovi, ale očividne je. Čakajú na neho.

mišo blaško2024-06-23 16:10:38
čo sa vlastne skutočne odohralo v Handlovej???



10/16

Jaroslav Krafský2024-06-23 18:18:49

E.Chmelár: ...'Krescanko Dibáková, ktorá tam šermovala v
progresívnych kruhoch populárnou knihou Juraja Buzalku
Postsedliaci a tvrdila, že on nám všetko o Slovákoch „odborne
vysvetlil“. Buzalkov text nemožno ani pri znásilnení mysle
označiť ako odborný, je to dosť primitívne napísaný hejterský
pamflet'... - súhlasím; ... na podobnú tému vo svojich videách
mudruje aj korporátnym systémom pestovaný sociológ (resp.
socio-oblbovač) a mudrlant/guru Denníka N M.Vašečka, ktorý
namiesto "postsedliakov" používa termín "rurálny" (vidiecky) a
snaží sa akosi ukazovať, že rurálne/vidiecke prostredie a
Slováci v tom prostredí sú údajne z nejakých dôvodov
horší/hlúpejší/zaostalejší než tí v BA, kde majú dokonca aj
kultúru ako divadlá atp. :); je za tým zrejme nejaký skrytý polit.
zámer/úloha im daná (asi že "zaostalí vidiečania" by mali
nasledovať "múdru" BA :); ... úvahy M.Vašečku majú slabú, resp.
účelovú logiku, lebo obe, vidiecke aj mestské prostredie má
svoje rôzne výhody aj nevýhody, dobré aj zlé stránky atp., tj. nie
je/nemusí by jedno horšie než druhé pre Slovákov (a iných ľudí),
človek si môže vybrať čo mu viac vyhovuje

E.Chmelár (z článku "ZMYSEL MODERNÉHO SLOVENSKÉHO
PRÍBEHU"): ...'Ak si teda docent Buzalka myslí, že bude v
prostredí bratislavskej kaviarne strašne cool, keď bude haniť
dielo štúrovcov, je to len nekompetentná póza (...) Tvrdiť o
Ľudovítovi Štúrovi, že to bol len akýsi marginálny, neznámy a
„frustrovaný vodca vidieckeho ľudu v kopcoch Horného Uhorska,
ktorého nikto nechápal a nenasledoval“ nie je nič iné ako
primitívny hanopis, ktorý prezrádza viac o vzdelanostných
medzerách autora týchto hanebných slov ako o samotnom
lídrovi štúrovského hnutia – bez ohľadu na to, že ho zdobí titul
docent.'..., ...'Buzalkov blud, že Slováci sa stali konštitutívnym
národom až po roku 1918 a do pohybu európskych národov sa
zaradili až vďaka „Československej republike ako občianskej
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republike“ je žalostnou ukážkou, aký priestor dostávajú v
dnešných médiách marginálne blúznenia nekompetentných
autorov. V prvom rade, prvá Česko-slovenská republika (písať ju
bez spojovníka je rovnaký nezmysel ako písať
Rakúskouhorsko)'... - ánozobraziť viac...

VIDEO: O hrozbe opakovania pandemického šialenstva,
tragických dôsledkoch pandemických opatrení počas covidu,
ale aj o príčinách, ktoré viedli k tomuto temnému obdobiu
Hosťami debatného klubu moderátora Pavla Kapustu boli
spisovateľka Dana Križanová, finančníčka Milena Rajňáková
Tekelová, spevák a hudobník Marián Greksa a poslanec NR SR
za SNS Pavel Ľupták. 0

VIDEO: Ministerstvo obrany podáva trestné oznámenie voči
Hegerovej vláde a exministrovi Jaroslavovi Naďovi, ktorí bez
dôvery parlamentu darovali Ukrajine stíhačky MiG-29 a časti
systému protivzdušnej obrany Kub
Dočasne poverená vláda Eduarda Hegera v marci 2023
rozhodla, že Ukrajine poskytne 13 stíhačiek MiG-29 a časť
systému protivzdušnej obrany Kub. Štátny tajomník MO Igor
Melicher na piakovej tlačovej besede zopakoval, že žiadna
oficiálna právna analýza, autorizujúca odovzdanie vojenskej
techniky kabinetom v dočasnom poverení, neexistuje. 8

javascript://
https://www.infovojna.bz/article/video-o-hrozbe-opakovania-pandemickeho-sialenstva
https://www.infovojna.bz/article/video-o-hrozbe-opakovania-pandemickeho-sialenstva#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-ministerstvo-obrany-podava-trestne-oznamenie-voci-hegerovej-vlade-a-exministrovi-jaroslavovi-nadovi-ktori-bez-dovery-parlamentu-darovali-ukrajine-stihacky-mig-29-a-casti-systemu-protivzdusnej-obrany-kub
https://www.infovojna.bz/article/video-ministerstvo-obrany-podava-trestne-oznamenie-voci-hegerovej-vlade-a-exministrovi-jaroslavovi-nadovi-ktori-bez-dovery-parlamentu-darovali-ukrajine-stihacky-mig-29-a-casti-systemu-protivzdusnej-obrany-kub#mdsqs
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Ako variť USA na miernom ohni
Strategická os Rusko – Čína – Irán – Severná Kórea je schopná
úplne zmeniť medzinárodnú pozíciu Spojených štátov,
konštatuje šéfka ruského Inštitútu medzinárodných politických a
ekonomických stratégií - RUSSTRAT Elena Panina. 1

VIDEO: Michelko o zrušení neobjektívnej RTVS, prinavrátení
verejnoprávneho charakteru telerozhlasu vytvorením STVR,
ale aj o trestnoprávnych následkoch darovania našich
stíhačiek Ukrajine Jaroslavom Naďom, ktorý o tom rozhodol v
čase, keď Hegerova vláda už nemala dôveru parlamentu
Predseda Výboru NR SR pre kultúru a médiá Roman Michelko
(SNS) vo svojom videu zverejneného 23. júna 2024 komentoval
najdôležitejšie udalosti na domácej politickej scéne počas
uplynulého týždňa. 0

https://www.infovojna.bz/article/ako-varit-usa-na-miernom-ohni
https://www.infovojna.bz/article/ako-varit-usa-na-miernom-ohni#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-michelko-o-zruseni-neobjektivnej-rtvs-prinavrateni-verejnopravneho-charakteru-telerozhlasu-vytvorenim-stvr-aj-o-trestnopravnych-nasledkoch-darovania-stihaciek-mig-ukrajine
https://www.infovojna.bz/article/video-michelko-o-zruseni-neobjektivnej-rtvs-prinavrateni-verejnopravneho-charakteru-telerozhlasu-vytvorenim-stvr-aj-o-trestnopravnych-nasledkoch-darovania-stihaciek-mig-ukrajine#mdsqs
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VIDEO: Parlament odsúhlasil zrušenie Rozhlasu a televízie
Slovenska a schválil vytvorenie novej verejnoprávnej
inštitúcie - Slovenskej televízie a rozhlasu. „Žiadna sloboda a
nezávislosť tvorby v novej STVR nekončí. Nový zákon
explicitne požaduje produkciu nestranných, vyvážených a
pluralitných informácií o dianí na Slovensku s cieľom rozvíjať
národné povedomie a kultúrnu identitu národa,“ vyhlásil šéfka
rezortu kultúry Šimkovičová
Značka RTVS končí, verejnoprávna televízia bude mať v názve
po novom skratku STVR, teda Slovenská televízia a rozhlas.
Ministerka odmietla vyjadrenia o ohrození nezávislosti a
deštrukcii demokracie. Nová legislatíva podľa nej vytvára
predpoklady na lepšiu osobnú realizáciu pracovníkov a
spolupracovníkov telerozhlasu. 10

VIDEO: Zoro Kollár o tom, ako sa Slovensku vďaka Naďovi
takmer podarilo rozpútať vojnový konflikt medzi Ruskom a
Izraelom
Podnikateľ a advokát Zoroslav Kollár sa vo svojom videu
venoval bývalému šéfovi rezortu obrany Jaroslavovi Naďovi,
ktorý aktuálne predsedá ministraničke Demokrati. V 3. časti
priblížil jeden Naďov takmer nešťastný husársky kúsok. 5

https://www.infovojna.bz/article/video-parlament-odsuhlasil-zrusenie-rozhlasu-a-televizie-slovenska-a-schvalil-vytvorenie-novej-verejnopravnej-institucie-slovenskej-televizie-a-rozhlasu
https://www.infovojna.bz/article/video-parlament-odsuhlasil-zrusenie-rozhlasu-a-televizie-slovenska-a-schvalil-vytvorenie-novej-verejnopravnej-institucie-slovenskej-televizie-a-rozhlasu#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-zoro-kollar-jaroslav-nad-3-cast
https://www.infovojna.bz/article/video-zoro-kollar-jaroslav-nad-3-cast#mdsqs
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Nigel Farage: Európska únia a NATO vyprovokovali vojnu na
Ukrajine
Jeden z iniciátorov odchodu Británie z Európskej únie v
rozhovore pre stanicu BBC vyhlásil, že vojnu na Ukrajine
vyprovokovalo východné rozšírenie EÚ a NATO v uplynulých
desaťročiach. 7

VIDEO: Hulák o přemnožených medvědech, zvyšování
mediálního tlaku a šíření nenávisti proti jeho osobě, nošení
neprůstřelné vesty, ale io snahách Slovenska postavit se proti
diktátu WHO
Předseda Výboru Národní rady SR pro zemědělství a životní
prostředí Rudolf Huliak (SNS) v podcastu Diskuse na paletě
komentoval aktuální společensko-politické dění. 2

https://www.infovojna.bz/article/nigel-farage-europska-unia-a-nato-vyprovokovali-vojnu-na-ukrajine
https://www.infovojna.bz/article/nigel-farage-europska-unia-a-nato-vyprovokovali-vojnu-na-ukrajine#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-rudolf-huliak-diskusia-na-palete-jun-2024
https://www.infovojna.bz/article/video-rudolf-huliak-diskusia-na-palete-jun-2024#mdsqs
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VIDEO: Opozice ani po atentátu na Roberta Fica nepřestává
přilévat olej do ohně
Předseda strany Hlas-SD a ministr vnitra Matúš Šutaj Eštok ve
čtvrtek 20. června 2024 na Hodině otázek připomněl poslancům
opozice, ale i médiím, což byla příčina atentátu na premiéra
Roberta Fica (Směr-SSD). 2

Viktor Orbán v šokujícím přiznání pro maďarský veřejnoprávní
rozhlas odhalil, že NATO již má přichystanou vojenskou misi
na Ukrajině a Maďarsku se podařilo z ní vyvázat a z válečného
vlaku EU a NATO vystoupit. Ale co Česko? A co Slovensko?
pokusy Západu vyhrát konflikt na Ukrajině jsou beznadějné
Maďarský premiér Viktor Orbán s odstupujícím generálním
tajemníkem NATO Jensem Stoltenbergem dojednal, že
Maďarsko se nebude účastnit chystané vojenské mise NATO na
Ukrajině. Orbán také přirovnal evropské pro-válečné politiky k
narkomanům, kteří chtějí porazit Rusko, jak se o to evropští
vůdci dvakrát pokusili ve dvacátém století, ale nechápou realitu.
Dodal, že pokusy Západu vyhrát konflikt na Ukrajině jsou
beznadějné. 32

https://www.infovojna.bz/article/video-opozicia-ani-po-atentate-na-roberta-fica-neprestava-prilievat-olej-do-ohna
https://www.infovojna.bz/article/video-opozicia-ani-po-atentate-na-roberta-fica-neprestava-prilievat-olej-do-ohna#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/viktor-orban-v-sokujicim-priznani-pro-madarsky-verejnopravni-rozhlas-odhalil-ze-nato-jiz-ma-prichystanou-vojenskou-misi-na-ukrajine
https://www.infovojna.bz/article/viktor-orban-v-sokujicim-priznani-pro-madarsky-verejnopravni-rozhlas-odhalil-ze-nato-jiz-ma-prichystanou-vojenskou-misi-na-ukrajine#mdsqs
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Putin oznámil, že Rusko bude rozvíjet svůj nukleární arzenál
pro odstrašení a zachování rovnováhy sil ve světě
Šéf Kremlu zároveň zopakoval, že zvažuje přehodnocení ruské
doktríny o používání jaderných zbraní. 0

Alarmující situace. Devítileté děti masturbují před kamerou,
videa končí na internetu
Aktuálně dochází k masivnímu nárůstu online snímků, které
přidávají samy děti. Dříve se jednalo především o dívky
v rozmezí 15 až 17 let, které zveřejňovaly své obnažené
fotografie či videa. V současnosti je věková hranice mnohem
nižší. 10

 
 

https://www.infovojna.bz/article/putin-oznamil-ze-rusko-bude-rozvijat-svoj-nuklearny-arzenal-pre-odstrasenie-a-zachovanie-rovnovahy-sil-vo-svete
https://www.infovojna.bz/article/putin-oznamil-ze-rusko-bude-rozvijat-svoj-nuklearny-arzenal-pre-odstrasenie-a-zachovanie-rovnovahy-sil-vo-svete#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/alarmujici-situace-devitilete-deti-masturbuji-pred-kamerou-videa-konci-na-internetu
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